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Transportudvalget har i brev af 27.  april 2021 stillet mig følgende 

spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).  

Spørgsmål nr. 470: 

Vil ministeren redegøre for, hvorfor stikrydsningen ved Bjerrumvej 

vest for Ribe, Rute 11, H332, km ca. 40/0900, ikke er prioriteret 

endnu, herunder om der mangler undersøgelser eller afklaringer 

for at kunne sætte arbejde med at etablere et lyskryds i gang – ud 

over den rent politiske prioritering? Ministeren bedes ligeledes for-

klare, hvordan stikrydsningen ligger i en prioritetsrækkefølge 

blandt andre projekter og give et bud på, hvad der skal til, for at 

stien kan indstilles som prioriteret, og hvornår dette tænkes at 

kunne ske? 

Svar: 

I december 2020 blev der i ”Aftale om grøn omstilling af vejtrans-

porten” afsat 370 millioner kr. til cykelstier langs statsveje og 150 
millioner kr. til medfinansiering af cykelprojekter ved kommune-

veje. 

Listen over mulige stiprojekter, som blev offentliggjort sammen 

med Transportministeriets pressemeddelelse den 5. december 

2020 indeholdt ikke stiprojektet ved Bjerrumvej, hvilket skyldtes, 

at der ikke lå et færdigt projektgrundlag for stikrydsningen. 

Vejdirektoratet har efterfølgende afsluttet planlægningsarbejdet af 

bl.a. stikrydsningen ved Bjerrumvej, og dette kan nu indgå i ind-

stillinger i fremtidige udmøntninger af midler til cykelinfrastruk-

tur. 
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Med venlig hilsen 

 

Benny Engelbrecht 

 

 


